
Z Á P I S  
z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva  

Městyse Klenčí pod Čerchovem konaného dne 26. 2. 2019 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele 

Zahájení zasedání:  17:00 hodin 

Přítomni:  Karel Beneš, Jan Bozděch, František Čipera, Martin Frei, Karel Hula, Anna 
Kobesová, Pavel Smazal, Milan Toman.  

Omluveni: Jiří Anderle, Přemysl Lamač, Václav Karásek.   

Přítomna je nadpoloviční většina členů ZM a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Veřejné zasedání ZM zahájil starosta Jan Bozděch, který přivítal zastupitele a občany městyse. 
Konstatoval, že na zastupitelstvu, které bylo svoláno v souladu s ustanovením § 92 zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, je přítomno 8 zastupitelů, 2 zastupitelé jsou 
omluveni a 1 se dostaví v průběhu zasedání. Zapisovatelem jmenoval Martina Freie. 

2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a návrh programu 

Ověřovatelé zápisu: František Čipera, Milan Toman 

Hlasování č. 1, o usnesení, že ZM schvaluje ověřovatele zápisu ze zasedání ZM ve složení: 
František Čipera, Milan Toman:      PRO  : 8 
 PROTI : 0 
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Návrhová komise: Martin Frei, Karel Beneš 

Hlasování č. 2, o usnesení, že ZM schvaluje komisi k návrhu usnesení ve složení: Martin 
Frei, Karel Beneš:        PRO  : 8 
 PROTI : 0 
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Na zasedání ZM se dostavil zastupitel Anderle, je přítomno 9 zastupitelů. 

Zastupitelé dostali v podkladech program jednání, kde starosta navrhl následující změny: 

- Bod č. 27 bude zařazen: „Projednání výsledku inventury k 31. 12. 2018 a návrhu 
na vyřazení majetku“.  

- Bod č. 28 bude zařazen: „Projednání možného zápis muzea J. Š. Baara do seznamu 
kulturních památek“.  

- Bod č. 29 bude zařazen: „Projednání žádosti pana Pavla Adamce o ukončení 
nájemního vztahu na byt v domě čp. 330“.  

- Bod č. 30 bude zařazen: „Schválení přidělení bytu v objektu čp. 330“. 
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- Bod č. 31 bude zařazen: „Projednání návrhu kupní smlouvy s Úřadem pro zastupování 
státu ve věcech majetkových na pozemek p. č. 746/5 KÚ Klenčí pod Čerchovem“. 

- Bod č. 32 bude zařazen: „Schválení smlouvy o partnerství a vzájemné spolupráci 
pro projekt Akční spolek Čerchov plus: „Přeshraniční region Gibacht / Čerchov – 
aktivně v přírodě“.  

- Bod č. 33 bude zařazen: „Projednání návrhu směnné smlouvy mezi Městysem Klenčí 
pod Čerchovem a společností Chodská obchodní společnost, s.r.o. na část pozemku p. 
č. 2729 za část pozemku 1679/3 KÚ Klenčí pod Čerchovem“. 

- Bod č. 34 bude zařazen: „Schválení rozpočtové změny č. 2/2019 platné k 28. 2. 2019“. 
- Bod č. 35 bude zařazen: „Schválení přijetí daru a darovací smlouvy se společností 

FINALKOM s r o. pro IV. ples Městysu v Klenčí pod Čerchovem“. 

Navržený program k jednání: 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele.  
2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a schválení programu zasedání.  
3. Kontrola usnesení.  
4. Schválení komise pro dotační programy městyse pro rok 2019.  
5. Projednání možnosti převodu objektu čp. 164 do majetku městyse po jednání s Úřadem 

pro zastupování státu ve věcech majetkových.  
6. Projednání dalších kroků ve věci objektu pozemku na pozemku p. č. st. 233 KÚ Dolní 

Folmava a žádost společnosti První chodská develop, a.s. 
7. Projednání smlouvy na zřízení místní komunikace se zpevněným povrchem na pozemcích 

p č. 734/37 a 666/3 KÚ Klenčí pod Čerchovem.  
8. Schválení žádosti Plzeňského kraje o poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní 

obslužnosti v rámci Plzeňského kraje a schválení smlouvy o poskytnutí účelové dotace 
s Plzeňským krajem.  

9. Projednání vyhlášení záměru na pronájem nebytových prostor bývalého průmyslového 
areálu na pozemcích: p .č. st. 314/2, druh pozemku zastavěná plocha a nádvoří, o celkové 
výměře 2 460 m2, p. č. st. 314/3, druh pozemku zastavěná plocha a nádvoří, o celkové 
výměře 119 m2, p. č. st. 590 druh pozemku zastavěná plocha a nádvoří, o celkové výměře 
43 m2, p. č. st. 591, druh pozemku zastavěná plocha a nádvoří, o celkové výměře 127 m2, 
p. č. st. 593 druh pozemku zastavěná plocha a nádvoří, o celkové výměře 1 014 m2, p. č. 
1769/9 druh pozemku zahrada, o celkové výměře 457 m2, p. č. 1771/1 druh pozemku orná 
půda, o celkové výměře 1 024 m2 a p. č. 2845 druh pozemku ostatní plocha, o celkové 
výměře 61 m2 vše KÚ Klenčí pod Čerchovem za účelem pronájmu pro výrobní činnost.  

10. Projednání žádosti o koupi části pozemku p. č. 2417/5 KÚ Klenčí pod Čerchovem.  
11. Projednání žádosti o pronájem nebytových prostor v areálu bývalé společnosti Lintech 

Solar.  
12. Projednání žádostí o pronájem pozemku v lokalitě Šimanuc mlýna.  
13. Projednání žádosti o směnu pozemků v lokalitě Šimanuc mlýna.  
14. Projednání žádosti o odstranění dřevěné boudy na pozemku p. č. 1589/1 v KÚ Chodov 

parkoviště Capartice.  
15. Projednání žádosti o pronájem nebytových prostor za účelem provozování hostinské 

činnosti, kavárny a projednání smluvního vztahu se společností Auction Zone, s.r.o.  
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16. Projednání žádosti KČT – Odbor Domažlice o finanční příspěvek na opravu zdiva Kurzovy 
věže na Čerchově.  

17. Projednání vyrozumění PČR podle §74 odst. 4 zákona číslo 250/2016 Sb., o odpovědnosti 
za přestupky a řízení o nich ve věci poškozené lípy a porušování OZV Městyse Klenčí 
pod Čerchovem č. 2/2017 k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku 
na veřejných prostranstvích, kterou se reguluje používání zábavní pyrotechniky.  

18. Schválení žádosti Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem o příspěvek pro rozloučení 
dětí s MŠ a projednání žádostí Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem o uzavření 
MŠ v době letních prázdnin, o souhlas se zapojením do projektu Šablony II – mimo hlavní 
město Praha a o výjimku z počtu dětí v rámci jedné třídy MŠ.  

19. Projednání zajištění pověřence pro GDPR v rámci Městysu Klenčí pod Čerchovem.  
20. Schválení podání žádostí o dotaci u konkrétních projektů v rámci dotačních titulů 

Plzeňského kraje a MMR.  
21. Projednání návštěvy v partnerské obci Kleneč pod Řípem dne 11. 5. 2019.  
22. Projednání možnosti uzavření partnerství v oblasti Zakarpatské Ukrajiny prostřednictvím 

SMO ČR. 
23. Projednání odměn neuvolněných členů zastupitelstva s ohledem na úpravu zákona  
24. Projednání informace o odměně v systému odpadů EKO-KOM za separovaný odpad.  
25. Projednání žádosti o výměnu oken v objektu čp. 330 a oprav v tomto objektu.  
26. Projednání financování projektu Pořízení CAS pro JSDH Klenčí pod Čerchovem.  
27. Projednání výsledku inventury k 31. 12. 2018 a návrhu na vyřazení majetku.  
28. Projednání možného zápis muzea J. Š. Baara do seznamu kulturních památek. 
29. Projednání žádosti o ukončení nájemního vztahu na byt v domě čp. 330.  
30. Schválení přidělení bytu v objektu čp. 330.   
31. Projednání návrhu kupní smlouvy s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových 

na pozemek p. č. 746/5 KÚ Klenčí pod Čerchovem. 
32. Schválení smlouvy o partnerství a vzájemné spolupráci pro projekt Akční spolek Čerchov 

plus: „Přeshraniční region Gibacht / Čerchov – aktivně v přírodě.  
33. Projednání návrhu směnné smlouvy mezi Městysem Klenčí pod Čerchovem a společností 

Chodská obchodní společnost, s.r.o. na část pozemku p. č. 2729 za část pozemku 1679/3 
KÚ Klenčí pod Čerchovem. 

34. Schválení rozpočtové změny č. 2/2019 platné k 28. 2. 2019. 
35. Schválení přijetí daru a darovací smlouvy se společností FINALKOM s.r.o. pro IV. ples 

Městysu v Klenčí pod Čerchovem. 
36. Zprávy z výborů o činnosti. 
37. Připomínky občanů.  
38. Diskuze, závěr.   

Hlasování č. 3, o usnesení, že ZM schvaluje navržený program jednání ZM: 
 PRO  : 9 
 PROTI :  0
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

3. Kontrola usnesení 
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Starosta uvedl, že zprávu o plnění usnesení dostali zastupitelé v podkladech. K jednotlivým 
usnesením dále uvedl: 

Ukládá starostovi připravit souhlas majitele obchodu JIP s provedením oprav přístupové 
cesty, navrhnout postup těchto oprav a tento postup projednat s právní zástupkyní městyse 

Pana Klaina se konečně podařilo kontaktovat po telefonu, dal k dispozici e-mailovou adresu, 
kde budeme komunikovat. Betonování přístupové cesty v žádném případě nepovolí. Požaduje 
vyasfaltování, ke kterému dá souhlas.   

Ukládá starostovi jednat se společností PasProRea s.r.o. o možnostech provedení dopravní 
informativní značky u kruhového objezdu u obce Draženov.  

Schůzka byla kvůli nemoci projektanta společnosti odložena. Jedná se o hnědou informativní 
tabuli, která bude umístěna u kruhového objezdu u Draženova a bude informovat řidiče 
o možnosti odbočit na Klenčí pod Čerchovem, příp. modrou směrovku přímo umístěnou 
na kruhovém objezdu u obce Draženov.  

Ukládá starostovi jednat o podmínkách budoucí smlouvy na stavební záměr na pozemku p. 
č. st. 113 KÚ Klenčí pod Čerchovem v návaznosti na zamýšlenou směnu pozemků a ukládá 
starostovi s právní zástupkyní připravit smlouvu o smlouvě budoucí ve věci stavebního 
záměru na pozemku p. č. st. 113 KÚ Klenčí pod Čerchovem.  

Celá věc je velmi komplikovaná, právnička ji má rozpracovanou. Smlouva by měla být 
projednávána na dalším zasedání ZM.  

Ukládá VŽPVUP zjistit aktuální situaci případného převodu pozemku p. č. 136/2 KÚ Klenčí 
pod Čerchovem. 

Právní zástupkyně zjišťuje, jak otevřít dědické řízení.  

Ukládá VŽPVUP připravit návrh dalšího postupu ve věci ochranných pásem vodních zdrojů 
v místní části Černá Řeka.  

Bude projednáno v rámci výboru, jednání s firmou Praves proběhne v příštím měsíci.  

Ukládá 1. místostarostovi jednat s obcí Nemanice o spolufinancování pořízení vozidla CAS 
pro JSDH Klenčí pod Čerchovem. 

Nemanice projednají možný finanční dar ve výši 100 000 Kč na zasedání zastupitelstva dne 
27.  2. 2019.  

Pověřuje starostu uzavřením kupní smlouvy za předpokladu skončení odvolací lhůty 
na pořízení vozidla CAS pro JSDH Klenčí pod Čerchovem.  

Smlouva byla uzavřena 4. 2. 2019. Zakázka byla zadána, dodací lhůta je 8 měsíců, ale měla by 
být kratší.   

Ukládá starostovi přepracovat plánovací smlouvu na projektovou přípravu a vybudování 
komunikace na pozemcích p. č. 734/37 a 666/3 KÚ Klenčí pod Čerchovem, tuto verzi 
projednat a předložit na dalším zasedání ZM ke schválení. 

Bude projednáno v bodě č. 7.  
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Ukládá 1. místostarostovi jednat s obcí Díly o podmínkách převodu vozidla do majetku obce 
Díly. 

Hasiči z Dílů se přijedou na vozidlo podívat a pak se rozhodnou, zda dojde k převodu.  

Ukládá starostovi projednat předmět případné směny pozemků dle jeho žádosti.  

Bude projednáno v bodě č. 33.   

Ukládá starostovi a VŽPVUP prověřit stávající studii na výstavbu bytových domů v lokalitě 
kasáren a zajistit její aktualizaci. 

Studie byla předložena na minulém zasedání ZM a na zasedání byl uloženo nové usnesení.  

Pověřuje místostarostu Přemysla Lamače uzavření smlouvy za pronájem části pozemku p. č. 
2419/79 KÚ Klenčí pod Čerchovem, druh pozemku ostatní plocha o výměře 20 m2 za účelem 
s využitím skladování materiálu. 

Smlouva byla uzavřena 6. 2. 2019.  

Ukládá starostovi projednat s OSVČ, paní Dobromilou Dlouhou podmínky nájemní smlouvy.  

Podmínky nájemní smlouvy jsou dány jednoznačně, bude projednáno v bodě č. 15.  

Ukládá zastupiteli Martinovi Freiovi prověřit smlouvu se společností Auction Zone, s.r.o.  

Bude projednáno v bodě č. 15.   

Ukládá starostovi informovat Fotokroužek FOTO-TUR_CERCH o možnosti podat žádost o 
pořízení techniky, resp. o příspěvek do dotačních programů městyse.  

Informace byla předána, pravděpodobně bude podána nová žádost.  

Pověřuje starostu uzavřením budoucí smlouvy o zřízení věcného břemen – služebnosti 
a souhlasu o právu provést stavbu se společností První chodská develop, a.s. na pozemku p. 
č. 3480 KÚ Klenčí pod Čerchovem.  

Smlouva na plynovou přípojku již byla uzavřena.  

Ukládá starostovi a 2. místostarostovi projednat znění plánovací smlouvy na zřízení místní 
komunikace se zpevněným povrchem na pozemcích p. č. 666/1 a 734/37 KÚ Klenčí pod 
Čerchovem.  

Bude projednáno v bodě č. 7.  

Pověřuje starostu přípravou podkladů k směně pozemků v rozsahu část pozemku p.č. 3867 
v majetku Městyse Klenčí pod Čerchovem za část pozemku p. č. 1679/3 vše KÚ Klenčí pod 
Čerchovem ve stejné výměře. 

Bude projednáno v bodě č. 33. 

Ukládá starostovi a VŽPVUP ve spolupráci se společností Sladký & Partners, s.r.o. 
aktualizovat studii na lokalitu kasáren.  

Požadavek na studii byl již zadán. Studie bude připravována ve spolupráci s výborem. Všichni 
zastupitelé k ní budou moct vznést připomínky.   
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Pověřuje starostu uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene (Omexom). 

Smlouva je uzavřena. 

Pověřuje starostu uzavřením smlouvy o dílo se společností d-plus.  

Smlouva byla na městys doručena a v současné době jí kontroluje právní zástupkyně městyse.  

Ukládá FV projednat úpravu nájemních smluv o inflační doložky, případně ponechat nájem 
na současné výši. 

Bude projednáno v rámci výboru. 

Ukládá FV připravit úpravu výše nájmu v prostorách restaurace U Nádraží a bytu v čp. 53, 
a starostovi projednat tento návrh se společnostní Vinička s.r.o.  

Bude projednáno v rámci výboru. 

Ukládá starostovi projednat s firmou Vinička s.r.o. dodatek nájemní smlouvy restaurace 
U Nádraží a bytu v čp. 53, který bude řešit platbu za spotřebovaný plyn. 

Bude projednáno v rámci výboru. 

Ukládá VŽPVUP zjistit stav projektové dokumentace kanalizace v dolní části městyse. 

Bude řešeno v březnu ve spolupráci se stavebním úřadem.   

Starosta dále seznámil přítomné s usnesením starosty, kde uvedl: 

Schválil dodatek č. 2 smlouvy o provozování sběrného dvora se společností Rumpold – R 
Rokycany, kterým se nepatrně zvýšila sazba za provozování sběrného dvora. Důvodem bylo 
zvýšení minimální mzdy ze zákona.   

Schválil dodatek č. 3 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor ze dne 25. 8. 2002 se ZUŠ 
Jindřicha Jindřicha Domažlice, p. o., kterou byla upravena výše nájmu. ZUŠ nevyužívá prostory 
knihovny a z tohoto došlo ke snížení nájmu.  Dodatek bude platit, dokud se knihovna 
nepřestěhuje pryč.  

Nastoupí pán na obecně prospěšné práce v rozsahu 300 hod. Snad bude pracovat lépe než 
předchozí pracovníci, kdy pouze jeden z nich rozsah hodin obecně prospěšných prací splnil.  

Schválil propagaci DPČL v rubrice 101 Tipů na výlety po Česku, kdy bude vydáno celkem 10 
000 kusů.  

Schválil žádost Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí o výjimku z počtu dětí v MŠ v jedné třídě, žádost 
je schvalována každým rokem, výjimku umožnuje zákon. 

Schválil žádost Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí o uzavření MŠ v době od 29. 7. 2019 do 30. 8. 
2019. Uvažuje se o možnosti domluvit se se školkami v okolních obcích na možnosti mít 
otevřené postupně jednotlivé školky po celé prázdniny. Všichni rodiče nemají možnost být celý 
srpen doma a tohle je způsob, jak jim vyjít vstříc. Schválil žádost o udělení souhlasu 
s přihlášením Masarykovy ZŠ a MŠ do projektu „Výzva č. 02_18_063 – Šablony II – mimo 
hlavní město Praha“ vyhlášeného MŠMT ČR dne 28. února 2018. 



 
 

Zápis z 6. veřejného zasedání zastupitelstva Městyse Klenčí pod Čerchovem strana 7 

Schválil dodatek č. 9 ke smlouvě o nájmu družstevního bytu ze dne 22. 2. 2010 na byt č. 3 
v domě čp. 331. Dodatek je schvalován pravidelně každým rokem. 

Schválil zadání zpracování znaleckých posudků na pozemky část p. č. 2417/5 a pozemky p. č. 
1750/9, 1751/19, 1751/20, 1751/21, 1785/21, 1785/67, 1785/68, 2526/3, 2643/3, 2859, 4029 
KÚ Klenčí pod Čerchovem. Posudky jsou zpracovány dle žádosti a dále na pozemky 
společnosti v likvidaci. 

Schválil opravu nefunkčních radiátorů v objektu hasičské zbrojnice – garáž č. 1 a č. 2. Tato 
oprava již proběhla.  

Vzal na vědomí zprávu PČR o dopravní nehodě do sloupu VO a orientačního měření rychlosti 
u Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem. Věci byl předána makléři k nahlášení 
na pojišťovně. Sloup bude vyměněn. Orientační měření rychlosti bude řešit Plzeňský kraj, který 
je vlastníkem zařízení.  

Schválil opravu požární stříkačky PS12, rok výroby 1972 společností Soukup Jan – Hasičská 
technika a zařízení.  Oprava by měla být do 40 000 Kč.   

Schválil vymalování prostor pokladny muzea J. Š. Baara. V současné době dochází 
k vymalování těchto prostor.  

Schválil pořízení lehkého závěsného vysavače listí jako nástavby pro vozidlo Multicar.  Cena 
vysavače je cca 40 000 Kč. 

Starosta dále seznámil přítomné s informacemi z porady s místostarosty. Byly projednány 
dotace, které budou podány nebo již jsou v současné době podány. Došlo k rozdělení 
jednotlivých akcí, kterých se budou zúčastňovat zástupci městyse. Místostarosta Čipera se 
zúčastní volebního Sněmu SMOPK v Dobřanech, kde nebudeme usilovat o žádnou funkci. 
V Lipsku se bude konat 22. 3. 2019 Česko-německé kontaktní setkání bez naší účasti. Jedná se 
o setkání, které je daleko a my potřebujeme spíše kontakty v Bavorsku než v Lipsku. Dále byly 
projednány oslavy osvobození, ples městyse, rozdělení obřadů, včetně vítání občánků.  Bude 
proveden audit účetnictví Masarykovy základní a mateřské školy externí firmou, cena je 15 000 
Kč. Byla podána žádost do soutěže o internetové stránky Zlatý Erb. Cílem je zviditelnění 
v rámci Plzeňského kraje a dále případné získání odměny v případě umístění na jednom 
z prvních tří míst. Stránky budou zhodnoceny odborníky a získáme přehled, co je třeba vylepšit. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

  

Hlasování č. 4, o usnesení, že ZM bere na vědomí zápis z porad starosty a místostarostů 
a usnesení starosty:         PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 5, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávu starosty a místostarosty o plnění 
usnesení:          PRO  : 9 
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 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

4. Schválení komise pro dotační programy městysu pro rok 2019 

Starosta uvedl, že na minulém zasedání byly schváleny dotační programy městysu na rok 2019, 
program pro „Spolkovou činnost“ a „Pro děti a mládež“. O žádostech bude rozhodovat komise, 
která ZM doporučí rozdělení finančních prostředků. ZM následně schválí rozdělení. Na poradě 
s místostarosty bylo dohodnuto, že komise bude pětičlenná, oba místostarostové, zástupce FV, 
zástupce KV a zástupce VKS. Takové složení komise bude navrženo ke schválení. Za FV byl 
navržen zastupitel Beneš, za KV bude pravděpodobně zastupitel Frei, za VKS buď zastupitel 
Anderle nebo Smazal.   

Zastupitel Anderle: Do kdy je potřeba zvolit zástupce v komisi? 

Starosta: Do konce května.  

Hlasování č. 6, o usnesení, že ZM schvaluje složení komise pro hodnocení dotačních 
programů městysu pro rok 2019:       PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 7, o usnesení, že ZM ukládá komisi pro hodnocení dotačních programů 
zahájit svoji činnost ihned po skončení termínu doručení žádostí, tj. 31. 5. 2019: 
           PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

5. Pojednání možnosti převodu objektu čp. 164 do majetku městyse po jednání 
s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových 

Starosta uvedl, že se jedná o objekt u prodejny JIP. Úřad pro zastupování států ve věcech 
majetkových nepřevede na městys tento objekt zadarmo, protože umístění knihovny a archivu, 
není dostatečný veřejný zájem. Umístění knihovny a archivu by mohlo pomoct k přímému 
prodeji za odhadní cenu. Odeslali jsme na úřad žádost, kde specifikujeme umístění knihovny 
a archivu. Pokud bychom chtěli získat objekt na byty, úřad nebude souhlasit s přímým 
prodejem, ale bude objekt prodávat v dražbě. Bude se dělat znalecký posudek, cena není 
v současné době známa.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 8, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávu starosty o průběhu jednání 
se zástupci ÚZSVM o možném převodu objektu čp. 164 do majetky městyse: 
           PRO  : 9 
 PROTI : 0  
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 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

6. Projednání dalších kroků ve věci objektu pozemku na pozemku p.č. st. 233 KÚ 
Dolní Folmava a žádost společnosti První chodská develop, a.s. 

Starosta uvedl, že se jedná objekt na Čerchově, který provozuje pan Němeček a jsou zde 
i radioamatéři. V minulém roce o objekt projevilo zájem město Domažlice a občan Klenčí. 
V současné době běží projekt Gibacht / Čerchov – aktivně v přírodě, kde mimo jiné vznikne 
studie využitelnosti Čerchova. Domažlice vlastní většinu objektů na Čerchově, Kurzovu věž 
a okolí vlastní KČT, „vojenskou věž“ Ministerstvo obrany, a městys vlastní budovu současného 
bistra. Určitě je lepší, když všechny objekty bude vlastnit jeden vlastník, tedy město Domažlice. 
Domažlice pravděpodobně nebudou mít v dohledné době dostatek financí, aby zde mohly něco 
vybudovat. Občan Klenčí 1 chce objekt koupit, zbourat a na jeho místě postavit repliku 
Pasovského chýše. Dá se předpokládat, že soukromému vlastníku se podaří záměr dříve 
realizovat, protože město má i další činnosti, kterým se musí věnovat. Do konce roku by měla 
být hotova studie o využitelnosti Čerchova a do té doby by se prodej neměl schvalovat.  

Občan Klenčí 2: Vedení CHKO a Domažlice se domlouvají, že by požádaly o grant na zbourání 
všech objektů na Čerchově. Měly by zůstat pouze obě věže a jedna budova, která bude 
přestavěna na restauraci, ubytování. Bylo by dobré objekt prodat městu Domažlice, aby bylo 
co nejméně vlastníků. 

Občan Klenčí 1: My jsme v žádosti uvedli, že jsme ochotni zaplatit odhadní cenu za objekt ve 
výši 650 000 Kč. 

Starosta: Na jednání se starostou Domažlic jsem avizoval, že pokud žadatel nabízí 650 000 Kč, 
městys nemůže prodat objekt Domažlicím za nižší cenu.  

Hlasování č. 9, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávu starosty o jednání se starostou 
města Domažlice ve věci možného převodu objektu na pozemku p. č. st. 233 KÚ Dolní 
Folmava v areálu vrcholu Čerchova:     PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 10, o usnesení, že ZM ukládá starostovi prověřit nutné zázemí pro nájemce 
objektu na p. č. st. 233 KÚ Dolní Folmava:    PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

7. Projednání smlouvy na zřízení místní komunikace se zpevněným povrchem 
na pozemcích p.č. 734/37 a 666/3 KÚ Klenčí pod Čerchovem 

Starosta uvedl, že návrh plánovací smlouvy dostali zastupitelé v podkladech. Následně vyzval 
„zástupce“ žadatelů, aby se k uvedenému bodu vyjádřil.  
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Občan Klenčí 3: Žadatelé potřebují uzavřít s městysem plánovací smlouvu, aby mohli na svém 
pozemku postavit rodinný dům a ten následně zkolaudovat. Když kupovali pozemek, bylo jim 
úřadem městysu sděleno, že se zde stavět může. Stavební úřad v Domažlicích požaduje 
pro vybudování rodinného domu i vybudování zpevněné komunikace, protože ta současná mu 
nevyhovuje.  

Starosta: Plánovací smlouvou bude vyřešena výstavba rodinného domu, ale dle požadavku 
Stavebního úřadu v Domažlicích může být stavba zkolaudována až po zkolaudování přístupové 
cesty. Stavební úřad městyse se řídím stanoviskem, které vydal Stavební úřad v Domažlicích. 
Od 1. 1. 2018 Stavební úřad v Domažlicích přísněji posuzuje podmínky pro povolení stavby 
a požaduje zpevněné přístupové komunikace. Probíhá jednání s devíti majiteli pozemků 
o pokračování komunikace, kdy jsou 3 varianty. Pokud bychom se s nimi domluvili a byly 
uzavřeny smlouvy o smlouvě budoucí, mohla by se v příštím roce projektovat celá komunikace 
od silnice ke hřbitovu směrem dolů do areálu kasáren. Tuto komunikaci by pak stavěl městys, 
protože by to byl veřejný zájem. V dnes projednávaném případě se však o veřejný zájem 
nejedná.  

Občan Klenčí 3: Pokud bude s žadateli uzavřena plánovací smlouva, městys se následně 
dohodne s majiteli pozemků a začne komunikaci projektovat, co bude s plánovací smlouvou? 

Starosta: Smlouva by platila dál, ale obě strany by se mohly domluvit na jejím ukončení. 
Ve smlouvě není uveden žádný termín dokončení a z tohoto důvodu je zbytečné ukládat 
nějakou vratnou kauci. Smlouva by měla být podepsána před schválením územního plánu.  

Zastupitelka Kobesová: Dle smlouvy veškerá rizika nesou žadatelé.  

Občanka Klenčí: V Domažlicích před několika lety měli podobný problém. Každý žadatel 
zaplatil část komunikace a sítí před svým domem a město komunikaci pak od nich postupně 
vykupovalo zpět. Bývalý starosta uvažoval, že tímto způsobem by se dala řešit tato komunikace. 

Starosta: V současné době nově postavené komunikace „žadatelé“ převádějí za 1 Kč na obce. 
Dnes projednáváme pouze případnou výstavbu komunikace, ale sítě, osvětlení atd. bude muset 
budovat městys.   

Místostarosta Čipera: Lze do smlouvy uvést, že v případě, že městys bude budovat „celou“ 
komunikaci smlouva zaniká? 

Starosta: Smlouva je bez termínu dokončení a zapsání takovéto podmínky je problematické. 
V případě, že by městys budoval „celou“ komunikaci došlo by pravděpodobně k dohodě 
a ukončení platnosti smlouvy. 

Zastupitel Hula: Byl bych pro schválení smlouvy, protože veškerá rizika nesou žadatelé.  

Hlasování č. 11, o usnesení, že ZM schvaluje plánovací smlouvu na zřízení místní 
komunikace se zpevněným povrchem na pozemcích p. č. 666/3 a 734/37 KÚ Klenčí 
pod Čerchovem:        PRO  : 7 
 PROTI : 2  
 (Beneš, Bozděch)
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen 
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Hlasování č. 12, o usnesení, že ZM pověřuje starostu uzavřením plánovací smlouvy 
na zřízení místní komunikace se zpevněným povrchem na pozemcích p. č. 666/3 a 734/37 
KÚ Klenčí pod Čerchovem:         
             PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen 

8. Schválení žádosti Plzeňského kraje o poskytnutí účelové dotace na zajištění 
dopravní obslužnosti v rámci Plzeňského kraje a schválení smlouvy o poskytnutí 
účelové dotace s Plzeňským krajem 

Starosta uvedl, že oproti předchozím letům došlo ke snížení příspěvku o cca 10 000 Kč. Veškeré 
připomínky a návrhy ke spojům jsme předali, ne všechny byly, ale do jízdních řádů 
zapracovány.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 13, o usnesení, že ZM schvaluje žádost Plzeňského kraje o poskytnutí účelové 
dotace na dopravní obslužnost pro rok 2019:    PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 14, o usnesení, že ZM schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové dotace 
Plzeňskému kraji na dopravní obslužnost pro rok 2019:  PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 15, o usnesení, že ZM pověřuje starostu podpisem smlouvy o poskytnutí 
účelové dotace Plzeňskému kraji na dopravní obslužnost:  PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

9. Projednání vyhlášení záměru na pronájem nebytových prostor bývalého 
průmyslového areálu na pozemcích: p. č. st. 314/2, druh pozemku zastavěná 
plocha a nádvoří, o celkové výměře 2 460 m2, p.č. st. 314/3, druh pozemku 
zastavěná plocha a nádvoří, o celkové výměře 119 m2, p. č. st. 590 druh pozemku 
zastavěná plocha a nádvoří, o celkové výměře 43 m2, p. č. st. 591, druh pozemku 
zastavěná plocha a nádvoří, o celkové výměře 127 m2, p. č. st. 593 druh pozemku 
zastavěná plocha a nádvoří, o celkové výměře 1 014 m2, p. č. 1769/9 druh pozemku 
zahrada, o celkové výměře 457 m2, p. č. 1771/1 druh pozemku orná půda, o celkové 
výměře 1 024 m2 a p.č. 2845 druh pozemku ostatní plocha, o celkové výměře 61 
m2 vše KÚ Klenčí pod Čerchovem za účelem pronájmu pro výrobní činnost 
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Starosta uvedl, že RM bylo v minulém roce schváleno vyhlášení záměru pronájmu nebytových 
prostor v areálu bývalé společnosti Lintech Solar. Starý objekt není zabezpečený, v novém 
objektu je v současné době ještě výrobní linka a jeho pronájem není možný. Možnostmi jsou 
ponechání současného usnesení RM, revokace usnesení a vyhlásit nový záměr bez starého 
objektu nebo revokovat usnesení a nový záměr nevyhlásit. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 16, o usnesení, že ZM schvaluje revokaci usnesení rady městyse č. 4.98 ze dne 
8. 10. 2018:         PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

10. Projednání žádosti o koupi části pozemku p. č. 2417/5 KÚ Klenčí pod Čerchovem 

Starosta uvedl, že se jedná o pozemek, který umožňuje přístup k rodinnému domu 
z komunikace. V současné době není ještě pozemek ohodnocen. Je potřeba rozhodnout, 
kdo bude platit GP, zda městys nebo žadatel. 

Občan žadatel: GP zaplatím já, jako žadatel. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 17, o usnesení, že ZM schvaluje žádost o prodej části pozemku p. č. 2417/5, 
druh pozemku ostatní plocha, KÚ Klenčí pod Čerchovem:    
           PRO  : 9 
  PROTI:0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 18, o usnesení, že ZM schvaluje zpracování GP pro oddělení částí pozemku 
p. č. 2417/5 dle žádosti:        PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Starosta dále uvedl, že po zpracování znaleckého posudku a GP bude následně vyhlášen záměr 
prodeje. 

11. Projednání žádosti o pronájem nebytových prostor v areálu bývalé společnosti 
Lintech Solar 

Starosta uvedl, že navrhuje žádost neschválit, protože v současné době není vyhlášen záměr 
na pronájem prostor. Každý pronájem je dobrý, ale v současné době je areálu umístěna linka, 
která se musí nejprve prodat. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 
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Hlasování č. 19, o usnesení, že ZM neschvaluje žádost o pronájem nebytových prostor 
v areálu bývalé společnosti Lintech Solar:    PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 1 

(Hula) 
Návrh byl schválen (žádost neschválena). 

12. Projednání žádostí o pronájem pozemku v lokalitě Šimanuc mlýna 

Starosta uvedl, že původní žádosti byly podány na pozemky před pozemkovou úpravou.  

Zastupitel Beneš: Na pozemek p. č. 4340 jsou podány dvě žádosti, první na pronájem, nebo 
koupi nebo výměnu, druhá na koupi nebo pronájem. Výměra pozemku je 9870 m2. VŽPVUP 
navrhuje schválit žádost na směnu pozemků.   

Občanka žadatelka: Pokud má první žadatel na směnu pozemky, já nemohu městysu nabídnout 
žádné pozemky. Pokud by směna neproběhla, budu mít dále zájem o pronájem.  

Občan žadatel: Mám zájem o směnu a nabízím pozemky dole u Panské hráze. 

Starosta: Při vyhlášení záměru směny pozemků musí být už stanoveny přesné podmínky směny, 
přesné pozemky. 

Hlasování č. 20, o usnesení, že ZM ukládá VŽPVUP projednat předmět a podmínky 
směny pozemků v areálu Šimanuc mlýna a okolí cyklostezky:  PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Zastupitel Beneš: Na druhý pozemek je žádost pouze na koupi nebo pronájem?  Žadatelka již 
chov koní provozuje na svém vedlejším pozemku. VŽPVUP doporučuje schválit pronájem.  

Starosta: Cena pronájmu bude stanovena dle cenové mapy městyse za zemědělské pozemky.  

Hlasování č. 21, o usnesení, že ZM schvaluje vyhlášení záměru pronájmu pozemku p. č. 
4322, druh pozemku trvalý travní porost KÚ Klenčí pod Čerchovem za hospodářským 
účelem:          PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

13. Projednání žádosti o směnu pozemků v lokalitě Šimanuc mlýna 

Starosta uvedl, že žádost byla již na zasedání ZM projednávána. Žadatel chce směnit část 
pozemku městyse za dvě části svých pozemků.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 22, o usnesení, že ZM ukládá VŽPVUP zajistit přípravu GP a podkladů 
pro směnu pozemků v lokalitě Šimanuc mlýna a starostovi zpracování znaleckého 
posudku na ocenění předmětných pozemků:    PRO  : 9 
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 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

14. Projednání žádosti o odstranění dřevěné boudy na pozemku p.č. 1589/1 v KÚ 
Chodov parkoviště Capartice 

Starosta uvedl, že se jedná o odstranění kiosku na parkovišti v Caparticích. Věc byla 
projednávána několikrát v RM, ale majitelku se nepodařilo kontaktovat. V případě schválení 
odstranění bude záměr zveřejněn na úřední desce. Pokud nebude ve stanoveném termínu objekt 
odstraněn, bude odstraněn na náklady městyse.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 23, o usnesení, že ZM schvaluje uveřejnění záměru odstranění stavby 
na pozemku p. č. 1589/1 KÚ Chodov u Domažlice (parkovišti v Caparticích): 
             PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

15. Projednání žádosti o pronájem nebytových prostor za účelem provozování 
hostinské činnosti, kavárny a projednání smluvního vztahu se společností Auction 
Zone, s.r.o. 

Starosta uvedl, že zastupitel Frei dostal za úkol prověřit nájemní smlouvu.   

Zastupitel Frei: Zastupitelé dostali zprávu v podkladech. Nájemní smlouva byla uzavřena 
na pronájem od 1. 12. 2017 na dobu neurčitou. Předmětem nájmu jsou prostory Baru K1 + dvě 
místnosti v Baarově domu + pozemek mezi barem a Baarovým domem. Účelem nájmu je 
provozování hostinské činnosti. Měsíční nájemné 4 587 Kč, které se bude každý rok zvyšovat 
o inflaci. Nájem na dobu neurčitou má pronajímatel právo vypovědět v šestiměsíční výpovědní 
době, v případě vážného důvodu je výpovědní doba tříměsíční.  

Starosta: Žadatelka v žádosti nespecifikovala, o jaké prostory má zájem. Po minulém zasedání 
jsem mluvil s paní Dlouhou, která měla obavy, že jí bude ukončen nájem v Baru K1. 

OSVČ Dlouhá: Žádným způsobem jsem neporušila nájemní smlouvu a ráda bych v činnosti 
v Baru K1 pokračovala dál. Nerada bych končila, protože za vybavení jsem zaplatila 160 000 
Kč. Koupila jsem nový zahradní nábytek na terasu na letní sezónu. Žádost o provozování 
soukromého klubu byla zamítnuta a klub tam neprovozujeme.  

Starosta: Smlouvu bych v současné době neukončoval, protože výpovědní lhůta je šest měsíců 
a sehnat nového nájemce přes zimu by bylo problematické. Byl jsem v Baru K1 podívat a byl 
tam cítit kouř z cigaret, tzn. že není možné jednoznačně říci, že klub není v prostorách 
provozován.  
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Hlasování č. 24, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávu zastupitele Martina Freie 
k žádosti na provozování kavárny a k nájemní smlouvě se společností Auction Zone, s.r.o.:
           PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

16. Projednání žádosti KČT – Odbor Domažlice o finanční příspěvek na opravu zdiva 
Kurzovy věže na Čerchově 

Starosta uvedl, že spolupráce s KČT funguje bezproblémově již několik let a z tohoto důvodu 
by navrhl schválit finanční dar ve výši 10 000 Kč. Areál Čerchova využívají i občané městysu 
k svatbám a jsme nejbližší obcí.  

Občanka Klenčí: Nepamatuji si, že bychom na opravu věže někdy přispívali. Je to majetek 
KČT. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 25, o usnesení, že ZM schvaluje poskytnutí finančního daru KČT, odbor 
Domažlice, z.s. ve výši 10.000 Kč na opravu Kurzovy věže na Čerchově: 

  PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 26, o usnesení, že ZM pověřuje starostu uzavřením darovací smlouvy s KČT, 
odbor Domažlice, z. s.:       PRO  : 9   
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

17. Projednání vyrozumění PČR podle §74 odst. 4 zákona číslo 250/2016 Sb., 
o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich ve věci poškozené lípy a porušování 
OZV Městyse Klenčí pod Čerchovem č. 2/2017 k zabezpečení místních záležitostí 
veřejného pořádku na veřejných prostranstvích, kterou se reguluje používání 
zábavní pyrotechniky 

Starosta uvedl, že porušování zákona bylo předáno na základě podnětů občanů na PČR 
k prověření. Vyrozumění PCŘ dostali zastupitelé v podkladech, pachatelé jsou nezletilí. 
Z tohoto důvodu PČR předala informace péči o dítě a případem se bude zabývat tento orgán. 
Posudek na škodu na lípě je 6 500 Kč, tj. jedná se o trestný čin. Hodnota lip je cca 200 000 Kč 
za strom. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 27, o usnesení, že ZM bere na vědomí vyrozumění PČR podle § 74 odst. 4 zákona 

číslo 250/2016 Sb., o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich ve věci poškozené lípy 
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a porušování OZV Městyse Klenčí pod Čerchovem č. 2/2017 k zabezpečení místních záležitostí 
veřejného pořádku na veřejných prostranstvích, kterou se reguluje používání zábavní 

pyrotechnik:          PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

18. Schválení žádosti Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem o příspěvek 
pro rozloučení dětí s MŠ a projednání žádostí Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí 
pod Čerchovem o uzavření MŠ v době letních prázdnin, o souhlas se zapojením do 
projektu Šablony II – mimo hlavní město Praha a o výjimku z počtu dětí v rámci 
jedné třídy MŠ 

Starosta uvedl, že žádosti Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem o uzavření MŠ v době 
letních prázdnin, o souhlas se zapojením do projektu Šablony II – mimo hlavní město Praha 
a o výjimku z počtu dětí v rámci jedné třídy MŠ již schválil, a ZM je vezme na vědomí.  

Hlasování č. 28, o usnesení, že ZM bere na vědomí žádost Masarykovy ZŠ a MŠ Klenčí 
pod Čerchovem, p. o. o uzavření MŠ v době letních prázdnin od 29. 7. 2019 do 30. 8. 2019, 
žádost o výjimku z počtu dětí v MŠ v jedné třídě a žádost o udělení souhlasu s přihlášením 
Masarykovy ZŠ a MŠ do projektu „Výzva č. 02_18_063 – Šablony II – mimo hlavní město 
Praha“ vyhlášeného MŠMT ČR dne 28. února 2018:              PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Starosta dále uvedl, že škola žádá o mimořádný příspěvek pro děti, které se budou loučit s MŠ 
a od září budou chodit do ZŠ. Jedná se o příspěvek ve výši 3 500 Kč a je schvalován každoročně. 
Škola je příspěvková organizace městyse a z tohoto důvodu půjde příspěvek z jiné účetní 
položky než příspěvky z dotačních programů.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky 

Hlasování č. 29, o usnesení, že ZM schvaluje mimořádný příspěvek pro Masarykovu ZŠ 
a MŠ Klenčí pod Čerchovem, p. o. pro rozloučení dětí s MŠ:  PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

19. Projednání zajištění pověřence pro GDPR v rámci Městyse Klenčí pod Čerchovem 

Starosta uvedl, že současná smlouva končí na konci března a s jejím prodloužení se nepočítá, 
protože platíme za pověřence 12 000 Kč měsíčně. Před rokem byly na trhu dostupné pouze 3 
společnosti, které nabízely služby pověřence a jejich nabídky byly podobné. SMO ČR 
v současné době poskytuje již své pověřence, kdy cena bude mnohem nižší.  

Zastupitelka Kobesová: Dojde k vypovězení smlouvy? 

Starosta: Podařilo se nám uzavřít smlouvu pouze na 1 rok, smlouvu tedy nemusíme vypovídat.  
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Hlasování č. 30, o usnesení, že ZM bere na vědomí smluvní dokumenty pro zajištění 
pověřence GDPR v Klenčí pod Čerchovem se společností GDPR Služby, s.r.o.: 
            PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 31, o usnesení, že ZM ukládá starostovi zajistit nového pověřence pro městys 
Klenčí pod Čerchovem v rámci GDPR od 1. 4. 2019:   PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

20. Schválení podání žádostí o dotaci u konkrétních projektů v rámci dotačních titulů 
Plzeňského kraje a MMR 

Starosta přítomné seznámil s návrhem žádostí o dotace, do kterých se městys přihlásí nebo se 
už přihlásil. Není jisté, zda u všech žádostí městys uspěje, ale například u informačního centra 
a SDH je šance téměř 100 %. U MMR budeme žádat opět o dotaci na opravu komunikace podél 
trati a garáží. Oprava koupaliště půjde do programu Aktivní a pasivní odpočinek, pokud bude 
připravena.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 32, o usnesení, že ZM schvaluje podání žádostí o dotace:  

Projekt městyse Dotační program 

9. ročník varhanních 
koncertů 

Podpora kultury v Plzeňském kraji pro rok 2019 

Dovybavení informačního 
centra a zlepšení 
jazykových dovedností 

Podpora činnosti informačních center na území Plzeňského kraje 
pro rok 2019 

Městys Klenčí pod 
Čerchovem: JSDHO 
Klenčí pod Čerchovem – 
JPO II 

2019 Příspěvek na vybavení a opravy neinvestiční povahy - SDH 

Rekonstrukce 
víceúčelového sportoviště 
pro školní výuku a 
širokou veřejnost v Klenčí 
pod Čerchovem 

Významné investice do sportovišť Plzeňského kraje 
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MK - podél trati a garáží 
Podpora obnovy a rozvoje venkova 
DT 117d8210A - Podpora obnovy místních komunikací 

Výměna hřbitovních vrat 
Podpora obnovy a rozvoje venkova 

DT 117d8210G - Obnova drobných sakrálních staveb a hřbitovů 

Obnova koupaliště 

Podpora obnovy a rozvoje venkova 

DT 117d8210H - Podpora budování a obnovy míst aktivního a 
pasivního odpočinku 

             PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Starosta dále uvedl, že městys žádal neúspěšně tři roky po sobě o dotaci na opravu Pomníku 
padlým. Dnes volali z ministerstva, že tento titul letos končí a zbyli jim peníze. Máme podat 
žádost a dotaci dostaneme. Podmínkou je realizace od června do listopadu 2019. 

21. Projednání návštěvy v partnerské obci Kleneč pod Řípem dne 11. 5. 2019 

Starosta uvedl, že oficiální pozvánka přišla na 11. 5. 2019. 

Zastupitel Anderle: Domluvili jsme se na infocentru, že budou přijímat přihlášky tam a zároveň 
je možné přihlášení i u předsedy VKS. Zatím nebyla návštěva dána do Čakanu, protože se 
chceme domluvit na příspěvku občanů na autobus. Cena je cca 18 000 Kč, polovinu by mohl 
zaplatit městys a polovinu občané, tj. cca 200 Kč na osobu. VKS má v rozpočtu na návštěvu 
partnerské obce rezervován příspěvek ve výši 10 000 Kč. 

Starosta: Jedná se o návštěvu partnerské obce a městys by mohl zaplatit celý autobus. Když 
přijela do Klenčí návštěva z partnerské obce, tak její obyvatelé za cestu nic neplatili. V rozpočtu 
by měly být vyčleněny částky na návštěvy partnerských měst. Partnerská obec platí občerstvení 
a veškeré vstupy, např. do zámku atd. 

Zastupitelka Kobesová: V tomto případě by mohl městys zaplatit celou částku dopravy. 

Hlasování č. 33, o usnesení, že ZM bere na vědomí pozvánku k partnerské návštěvě obce 
Kleneč dne 11. 5. 2019:       PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Starosta dále požádal zastupitele, aby se zúčastnili návštěvy v partnerské obci. Z partnerské 
obce přijde většina členů zastupitelstva.  

22. Projednání možnosti uzavření partnerství v oblasti Zakarpatské Ukrajiny 
prostřednictvím SMO ČR 
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Starosta uvedl, že SMO ČR přišel s nápadem pomoci obcím na Zakarpatské Ukrajině, kde 
například ještě nemají kanalizaci, teplou vodu atd. Uvidíme, zda se podaří najít nějakou 
vhodnou obec. Je možné čerpat i dotace na takové partnerské obce mimo Evropskou unii.   

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 34, o usnesení, že ZM schvaluje zapojení do projektu SMO ČR v rámci 
partnerství mezi obcemi v oblasti Zakarpatské Ukrajiny:  PRO  : 9
          PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

23. Projednání odměn neuvolněných členů zastupitelstva s ohledem na úpravu zákona  

Starosta uvedl, že proběhla novela zákona odměňování neuvolněných členů zastupitelstva, 
která zvýšila maximální výši odměn o 7% od 1. 1. 2019. Můžeme nechat odměny místostarostů, 
zastupitelů, předsedů výborů a členů výborů na současné výši nebo je můžeme změnit.  

Hlasování č. 35, o usnesení, že ZM bere na vědomí nařízení vlády č. 202/2018., která 
nahrazuje nařízení vlády č. 318/2017 Sb. o výši odměn členů zastupitelstev územních 
samosprávných celků:       PRO  : 9
          PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Zastupitel Beneš: Navrhuji nechat výši odměn v současné výši. 

Zastupitelka Kobesová: Zvýšení odměn o 7 % je zbytečné.  

Starosta: Jsou obce naší velikosti, kde berou zastupitelé 1 000 Kč, u nás je to 400 Kč. Navrhuji 
ponechat odměny na současné výši, ale navýšit odměnu 2. místostarostovi z 3 500 Kč na 5 000 
Kč od 1. 3. 2019 za jeho aktivitu při výkonu funkce. 

Zastupitel Frei: Souhlasím s ponecháním odměn na současné výši a s navýšením odměny 
2. místostarostovi na 5 000 Kč. Rozdíl práce, kterou odvádí 1. a 2. místostarosta není tak velký, 
jak jsme při schvalování odměn předpokládali. 2. místostarosta dělá hodně práce navíc 
a odměna 3 500 Kč proti 9 000 Kč je poměrně nízká.  

Zastupitelka Kobesová: Jaká je maximální hranice platu místostarosty?  

Starosta: Nově se jedná o částku přes 29 000 Kč. Vláda sice stanovuje maximální částku 
odměny, ale vůbec na odměny nepřispívá a veškeré náklady musí platit městys. 

Zastupitel Beneš navrhl ponechat všechny odměny na současné výši. Starosta podal protinávrh 
navýšit odměnu 2. místostarosty na 5 000 Kč hrubého měsíčně s platností od 1. 3. 2019. Nejprve 
se bude hlasovat o protinávrhu.  

Hlasování č. 36, o usnesení, že ZM schvaluje navýšení odměny za výkon funkce II. 
místostarosty na částku 5 000 Kč s platností od 1. 3. 2019:  PRO  : 7 
  PROTI : 1  
  (Kobesová)  
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 ZDRŽEL SE : 1 
 (Beneš) 
Návrh byl schválen.  

24. Projednání informace o odměně v systému odpadů EKO-KOM za separovaný 
odpad 

Starosta uvedl, že firma EKO-KOM zaslala vyúčtování za poslední čtvrtletí za tříděný odpad. 
Městys za tento odpad získal cca 38 000 Kč. Za celý rok získá městys cca 160 000 Kč, které 
můžeme vložit do vybavení sběrného dvora, např. nákup zařízení pro multikáru.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 37, o usnesení, že ZM bere na vědomí informaci o odměně městyse ze systému 
společnosti EKO-KOM, a.s. za separovaný odpad v IV. čtvrtletí 2018: 
           PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

25. Projednání žádosti o výměnu oken v objektu čp. 330 a oprav v tomto objektu 

Starosta uvedl, že žádost pana Vařeky je na úřadě městysu. VŽPVUP provede kontrolu, kde 
následně navrhne postup oprav v objektu čp. 330. Upřednostnil by ty nájemce, kteří již podali 
žádost. Rozpočet na opravu mimo společných prostor je cca 1 500 000 Kč a výměna bude trvat 
určitě několik let.  

Zastupitel Beneš: Výbor projde všechny prostory a navrhne rozdělení do několika etap. 
Pravděpodobně po schválení jedné žádosti, přibydou další žádosti.  

Hlasování č. 38, o usnesení, že ZM bere na vědomí žádost o výměnu oken v bytovém domě 
čp. 330:          PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

26. Projednání financování projektu Pořízení CAS pro JSDH Klenčí pod Čerchovem 

Starosta uvedl, že zde je potřeba jen schválit přesné znění usnesení pro potřeby HZS.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 39, o usnesení, že ZM schvaluje dofinancování podílu při pořízení CAS 
pro JSDH Klenčí pod Čerchovem z rozpočtu městysu, resp. vlastních finančních 
prostředků:         PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  
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27. Projednání výsledku inventury k 31. 12. 2018 a návrhu na vyřazení majetku 

Zastupitelka Kobesová (předsedkyně HIK): V rámci inventarizace nebyly zjištěny žádné 
nedostatky a chybějící majetek. Dále poděkovala všem, co se na inventurách podíleli.  

Starosta: Majetek navržený k vyřazení dostali zastupitelé v podkladech. Jedná se o nefunkční 
nebo opotřebený majetek. V inventurách nebyl majetek v domě čp. 127 a v areálu společnosti 
Lintech Solar. Inventární seznam je již připraven a bude v dalších inventurách.  

Hlasování č. 40, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávu hlavní inventární komise:
           PRO  :
 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 41, o usnesení, že ZM schvaluje vyřazení majetku k 31. 12. 2018 dle návrhu 
hlavní inventární komise:        PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

28. Projednání možného zápisu Muzea J. Š. Baara do seznamu kulturních památek 

Starosta uvedl, že v mediích již proběhlo, že probíhá rekonstrukce Muzea J. Š. Baara. Zatím 
nic neprobíhá, protože nemáme projekt a nemáme ani vhodného projektanta. V letošním roce 
bude probíhat zpracování projektu na čp. 127 a možná příští rok muzea. Cena projektu může 
dosáhnout až 750 000 Kč. Jedná se o významný objekt v Klenčí, a pokud se nám podaří zapsat 
muzeum do seznamu kulturních památek, budeme moci na rekonstrukci čerpat dotace. Zcela 
určitě to zpřísní podmínky památkářů na rekonstrukci, kdy při rekonstrukci bude muset být 
původní. Bez dotace objekt v brzké době neopravíme. Jedná se o nevratný krok, nebudeme 
moci objekt ze seznamu již vyjmout. 

Občanka Klenčí: Když se jednalo o zřízení památkové zóny v Klenčí, tak památkáři slibovali, 
že na rekonstrukce přispějí. Nakonec nepřispěli a některé opravy stáli mnohem víc.  

Občan Klenčí: Důležité je, jaká výše dotace se bude dostávat a o kolik se zdraží rekonstrukce. 

Starosta: Dotace jsou až 3 000 000 Kč ročně při 80 %, městys by zaplatil pouze 20 %. Není 
však jistotou, že dotaci získáme. 

Zastupitel Beneš: Zjistil bych podobný případ v okolí, jaké to přineslo výhody a jaké nevýhody. 

Zastupitel Frei: Jak dlouho trvá od podání žádosti, než se objekt dostane na seznam kulturních 
památek? 

Starosta: Dne 6. 3. 2019 se přijedou památkáři podívat na muzeum a můžeme zjistit podmínky 
případného zapsání do seznamu kulturních památek. Očekávaná doba pro zápis je však 6 
měsíců.  
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29. Projednání žádosti o ukončení nájemního vztahu na byt v domě čp. 330 

Starosta uvedl, že žadatel doplatil všechny dlužné částky a požádal o ukončení nájemního 
vztahu.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 42, o usnesení, že ZM schvaluje ukončení nájemní smlouvy dle žádosti 
o ukončení nájemního vztahu na byt v domě čp. 330:   PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

30. Schválení přidělení bytu v objektu čp. 330 

Starosta uvedl, že FV na svém zasedání projednal pořadník uchazečů o pronájem bytu a dle 
aktuálního pořadníku schválil a navrhl byt pronajmout pracovnici Domu přírody.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 43, o usnesení, že ZM schvaluje přidělení bytu v objektu čp. 330: 
          PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

31. Projednání návrhu kupní smlouvy s Úřadem pro zastupování státu ve věcech 
majetkových na pozemek p. č. 746/5 KÚ Klenčí pod Čerchovem 

Starosta uvedl, že v polovině loňského roku se započalo s jednáním o koupi tohoto pozemku, 
který je částečně pod komunikací patřící městysu.  Prodejní cena je odhadní 130 Kč za m2, tj. 
celkem cca 22 000 Kč. 

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 44, o usnesení, že ZM schvaluje návrh kupní smlouvy s Úřadem 
pro zastupování státu ve věcech majetkových na pozemek p. č. 746/5 KÚ Klenčí 
pod Čerchovem:        PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 45, o usnesení, že ZM pověřuje starostu uzavřením kupní smlouvy s ÚZSVM 
na koupi pozemku p.č. 746/5 KÚ Klenčí pod Čerchovem:  PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Ze zasedání ZM se omluvil zastupitel Smazal, je přítomno 8 zastupitelů.  
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32. Schválení smlouvy o partnerství a vzájemné spolupráci pro projekt Akční spolek 
Čerchov plus: „Přeshraniční region Gibacht / Čerchov – aktivně v přírodě 

Starosta uvedl, že smlouva je uzavřena mezi všemi partnery spolufinancující tento projekt 
v České republice. Součástí smlouvy je i podíl jednotlivých obcí. Podíl městysu je 123 896 Kč, 
po započtení dotace je to cca 10 000 Kč.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 46, o usnesení, že ZM schvaluje smlouvu o partnerství a vzájemné spolupráci 
pro II. etapu projektu Akční spolek Čerchov plus: „Přeshraniční region Gibacht / 
Čerchov – aktivně v přírodě“:      PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 47, o usnesení, že ZM pověřuje starostu uzavřením smlouvy o partnerství 
a vzájemné spolupráci pro II. etapu projektu Akční spolek Čerchov plus: „Přeshraniční 
region Gibacht / Čerchov – aktivně v přírodě“:    PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

33. Projednání návrhu směnné smlouvy mezi Městysem Klenčí pod Čerchovem 
a společností Chodská obchodní společnost, s.r.o. na část pozemku p.č. 2729 za část 
pozemku 1679/3 KÚ Klenčí pod Čechovem  

Starosta uvedl, že se společností proběhlo jednání. Smlouva je nastavena, že se nesměňují 
pozemky v poměru 1:1, ale směňuje se cena pozemků. Vzhledem k této skutečnosti je potřeba 
udělat znalecký posudek a posoudit cenu obou pozemků. Pokud bude cena stejná, lze směnu 
uskutečnit.  

Jednatel společnosti: Městys nám smění pozemek v polích, který požadujeme a za něj dostane 
zasíťovaný pozemek u komunikace. Výměna je dělaná tak, aby nikdo nic nedoplácel.  

Žádný ze zastupitelů neměl k uvedenému bodu otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 48, o usnesení, že ZM bere na vědomí návrh směnné smlouvy mezi Městysem 
Klenčí pod Čerchovem a společností Chodská obchodní společnost, s.r.o. na část pozemku 
p. č. 2729 za část pozemku 1679/3 KÚ Klenčí pod Čerchovem:    
          PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 49, o usnesení, že ZM ukládá starostovi zajistit znalecký posudek na ocenění 
pozemků p.č. 2729 a 1679/3 KÚ Klenčí pod Čerchovem:  PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
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Návrh byl schválen. 

34. Schválení rozpočtové změny č. 2/2019 platné k 28. 2. 2019 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovou změnou, která bude zveřejněna na úřední desce 
a byla schválena na poradě starosty s místostarosty. Doplnil, že byl zpracován projekt 
na rekonstrukci elektroinstalace ve školce. Odhadovaný rozpočet na rekonstrukci školky je 
500 000 Kč až 700 000 Kč. Elektroinstalace ve školce je původní a je ve špatném stavu. 

Zastupitelka Kobesová: Měli bychom v dalších případech zjistit nabídku několika firem a podle 
nabídek rozhodnout. 

Starosta: Pro takové zadání potřebujeme jasnou specifikaci, aby bylo podle čeho vůbec zajistit 
shodné nabídky.  

Hlasování č. 50, o usnesení, že ZM bere na vědomí rozpočtovou změnu č. 2/2019 platnou 
k 28. 2 .2019:         PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen 

35. Schválení přijetí daru a darovací smlouvy se společností FINALKOM s. r. o. 
pro IV. ples Městyse v Klenčí pod Čerchovem Uzavření darovací smlouvy 
se společností  

Starosta uvedl, že firma FINALKOM s.r.o. poskytla dar na IV. ples městyse do soutěže o ceny. 
Jedná se o mobilní telefon a televizi.  

Hlasování č. 51, o usnesení, že ZM schvaluje přijetí věcného daru od společnosti Final 
Kom, s.r.o. pro soutěž o ceny v rámci IV. Plesu městyse 2019: 
           PRO  : 8 

 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 

Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 52, o usnesení, že ZM pověřuje starostu uzavřením darovací smlouvy 
se společností FinalKom, s.r.o.:      PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

36. Zprávy z výborů o činnosti 

Finanční výbor 

Zastupitelka Kobesová (předsedkyně výboru): Výbor na svém zasedání schválil přidělení bytu, 
dále schválil navýšení nájemných smluv za nebytové prostory o inflační doložky. Dojde ještě 
k úpravě výše navýšení u smluv u firmy Hrbáček a Vinička. Přehled navýšení dostali zastupitelé 
v podkladech. Nájemní smlouva firmy Vinička je platná do konce roku 2020, do smlouvy by 
měl být zapracován požadavek na placení energií. 
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Žádný ze zastupitelů neměl k výboru otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 53, o usnesení, že ZM schvaluje navýšení nájemní smluv o inflaci dle návrhu 
FV:          PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 54, o usnesení, že ZM ukládá starostovi ve spolupráci s právní zástupkyní 
připravit návrh nájemní smlouvy na pronájem restaurace U nádraží:   
          PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Kontrolní výbor  

Zastupitel Frei (předseda výboru): Výbor provedl dne 11. 2. 2019 kontrolu v Masarykově 
základní škole za přítomnosti ředitelky pí. Dubové a zástupkyně ředitelky pí. Foistové. 
Provedena namátková kontrola předložených smluv-bez závad. Výbor seznámen s požadavky 
vůči zřizovateli: oprava okapu před vchodem, oprava schodů před vchodem, plíseň v suterénu, 
vlhkost v šatnách u haly, při dešti odkapává voda ze stropu na parkety v hale, změna 
„administrátora“ u datové schránky školy, příprava projektu na školní hřiště, možnost 
jednotného dodavatele energií (jedna smlouva pro ZŠ, MŠ a městys). Vznesen požadavek 
na provedení kontroly budov ZŠ a MŠ zastupiteli městysu, aby se seznámili se současným 
stavem budov. Dále předloženy informace o zasedání Školské rady, poslední jednání proběhlo 
v říjnu 2018 (za zřizovatele Petr Zahoř). Zápisy ze zasedání Školské rady jsou uloženy ve škole.  
KV doporučuje dle požadavku vedení školy provést fyzickou kontrolu budov ZŠ a MŠ 
zastupiteli městyse. Dále byla provedena kontrola plnění usnesení zastupitelstva městysu, kdy 
přehled o stavu plnění jednotlivých usnesení dostali zastupitelé v příloze zápisu.   

Starosta: Problém s datovou schránkou školy se již řeší. Jako administrátor je tam vedena 
bývalá ředitelka školy a zatím se nepodařilo provést změnu. Návod, který jsme získali 
od poskytovatele datové schránky na změnu, nefunguje. 

Hlasování č. 55, o usnesení, že ZM ukládá členům ZM provést fyzickou kontrolu ZŠ a MŠ 
zastupiteli městysu, aby se seznámili se současným stavem budov a nedostatky: 
           PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Výbor pro životní prostření, výstavbu a územní plánování 

Zastupitel Beneš (předseda výboru): Schůze výboru neproběhla z osobních důvodů. Výbor řešil 
dvě směny pozemků, které byly dnes projednávány za zasedání. Ve spolupráci se starostou 
proběhal návštěva firmy Steatit z důvodu upozornění občana na hlučnost. Poslední měsíce hučí 
válce v přípravně. Bylo hovořeno s majitelem firmy panem Venclíkem, který přislíbil, že do 8 



 
 

Zápis z 6. veřejného zasedání zastupitelstva Městyse Klenčí pod Čerchovem strana 26 

týdnů dojde k výměně oken, aby se zabránilo hluku. Poslední dobou se tam začíná i třást země, 
tak uvidíme, zda to pomůže.  

Žádný ze zastupitelů neměl k výboru otázky ani připomínky. 

Hlasování č. 56, o usnesení, že ZM bere na vědomí navržené řešení na odstranění hlučnosti 
z areálu závodu STEATIT s.r.o. v prostorách přípravny keramických hmot: 
           PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Výbor pro kulturu, sport a osady 

Zastupitel Anderle (předseda výboru): Zprávu dostali zastupitelé v podkladech. Probíhají 
přípravy na masopust, který proběhne 2. 3. 2019. Řešila se návštěva partnerské obce dne 11. 5. 
2019. Za osady nejsou žádné požadavky vůči ZM. Domlouvalo se zabezpečení Slavností 
Výhledy. Dále proběhla diskuse o dotacích na opravu křížů a Lomikarových muk, kdy dotace 
může být až 90 %. Oprava Lomikarových muk by měla proběhnout zároveň v Klenčí 
i v Trhanově.  

Starosta: Uvedené „památky“ musejí být zaneseny v inventární kartě, což je podmínka 
pro získání dotace. Dotace budou opět příští rok, na konci letošního roku musíme mít žádosti 
připraveny. V letošním roce bychom rádi provedli rekonstrukci hrobu J. Š. Baara, cena je 
28 500 Kč bez DPH. 

Zastupitel Anderle: Jaká je situace s vývěsní tabulí u hřbitova, umístění plánku hrobů 
významných rodáků? Dále dotace na opravu brány na hřbitově? 

Starosta: Máme připraveno, ale vývěsní tabule není uzamykatelná, musíme ji vyměnit i pro 
případné umístění fotografií. Oprava vrat na hřbitově byla schválena, oprava brány se musí 
připravit.    

Hlasování č. 57, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávy o činnosti výborů: 
          PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

37. Připomínky občanů 

Občan Klenčí: Vylepšení webových stránek městysu, chtělo by přeorganizovat výpisy usnesení 
a zápisů ze zastupitelstva, kdy usnesení není chronologicky za sebou. 

Starosta: Některé zápisy nejsou na stránkách, protože musí být anonymizovány. Stránky nejsou 
určitě ideální, je co zlepšovat, ale jsou lepší než ty předchozí. 

Občan Klenčí: Nebylo by dobré, aby stránky vedl nějaký odborník? 

Starosta: Stránky pro nás zabezpečuje firma Galileo a my máme přístup pouze k zadávání dat, 
nemůžeme měnit vzhled stránek. Informace do stránek, zapisování dat provádí starosta a 
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některé pověřené úřednice městysu např. úřední desku spravuje pracovnice úřadu. Na stránkách 
jsou registrováni uživatelé, kteří pak na svůj e-mail dostávají informace z úřední desky, o 
kulturních akcích. Provozujeme aplikace „Městský rozhlas“ a „V obrazech“. Na stránkách je 
velký prostor cca 17 GB, fotogalerii zatím neděláme, protože je to v současné době zbytečné.   

Občan Klenčí: V okolních obcích je vánoční výzdoba hezká, nešlo by něco pořídit i zde? Když 
projíždíte Klenčí je osvětlen jen stromek před úřadem, je to ostuda Klenčí. Měl by se ozdobit 
střed obce a dát něco na začátek a konec obce. 

Starosta: Měli jsme v loňském roce dvě nabídky na vánoční osvětlení, byly projednávány v RM 
i v ZM. Firma Maur nabídla osvětlení stromů na náměstí a před úřadem za 135 000 Kč. 
V případě nákupu by firma osvětlení na zimu přivezla, ale instalovat bychom museli již my. Po 
skončení zimy bychom museli osvětlení sundat a přes a léto někde uskladnit. Museli bychom 
sehnat plošinu a firmu, která by to za nás udělala. Městys by potřeboval firmu, která nám 
osvětlení prodá, ale bude provádět instalaci každý rok, nejlépe i skladování přes léto. Můžeme 
oslovit další specializované firmy s žádostí o nabídku. S místostarosty jsme také řešili pořízení 
stánků na vánoční trhy. 

Zastupitel Anderle: Z řad stánkařů, kteří jezdí na pouť, je zájem přijet i na vánoční trhy do 
Klenčí. Jednou z možností může být i rozsvícení stromečku, ale museli bychom se dohodnout 
se školkou, která tam prodává perníčky a svařák.  

Zastupitel Beneš: Hlavní problém není pořízení osvětlení, ale jeho údržba, skladování a 
instalace.  

38. Diskuse, závěr 

Zastupitel Anderle: Jaká je situace s umístěním zrcadel při hlavní silnici na nebezpečných 
křižovatkách? 

Starosta: Výjezd na hlavní silnici u kolejí pod Miléniem, pokud PČR umístění schválí, bude 
zde umístěno zrcadlo. Křižovatka na autobusovou zastávkou, zatím nebude žádné opatření. Na 
křižovatce u prodejny JIP bude zrcadlo, u školy bude pouze vjezd na parkoviště a výjezd bude 
k bytovkám. Na dalších křižovatkách je už viditelnost dobrá, jen u „Šíclů“ bude pouze vjezd 
z hlavní silnice.  

Zastupitel Anderle: Bezbariérový vstup do zdravotního střediska? 

Starosta: Bezbariérový vstup připravuje VŽPVUP. Realizace proběhne pravděpodobně až příští 
rok. Pokud budeme chtít čerpat dotace, musíme splnit mnoho podmínek včetně stavebního 
povolení. V tomto případě by přístupová cesta musela být hodně dlouhá. Pokud nebudeme 
čerpat dotace, můžeme udělat tento vchod jako druhý a bezbariérový, který nebude splňovat 
všechny požadované podmínky.   

Zastupitelka Kobesová: Jak se líbí občanům nové žaluzie ve školce a kolik financí bude do 
školky ještě investováno? V současné době bude stát rekonstrukce elektroinstalace 500 000 až 
750 000 Kč a další položky? Do školky už bylo investováno cca 7 000 000 Kč. Dále máme 
školu a ta se bude muset také někdy rekonstruovat. 
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Starosta: V současné době se již neplánují další investice do školky. Rozpočet na „Panskou 
hráz“ školka v termínu neposlala a je na školce, aby už pouze proinvestovala peníze, které mají 
z dotace. Rekonstrukce elektroinstalace bude provedena pouze, pokud získáme dotaci. Dotace 
je přislíbena ve výši 450 000 Kč. Žaluzie byly udělány podle požadavků školky. Případné 
návrhy na vícepráce nebyly schvalovány. 

Zastupitelka Kobesová: Formy z Rybníku? 

Starosta: Pojedeme se tam příští týden podívat, pokud budou k „užitku“, tak formy přivezeme.  

Starosta uvedl, že zastupitelům v pokladech zaslal nabídku od SMO ČR na školení zastupitelů 
zdarma. Rozhodl se školení pro zastupitele objednat, kdy školitelé přijedou do Klenčí a školení 
provedou zde.  Dále zaslal zastupitelům podklady z právní konference, které se zúčastnil. 
Prezentace má cca 160 stran.  

Dále vyzval zastupitele, aby si do dalšího zasedání ZM připravili návrh na využití domu čp. 
127. Návrhy budou předány ke zpracování studie. Před provedením průzkumu využití domu se 
musí odvézt z objektu veškerý inventář, nabízí se umístění v areálu bývalé společnosti Lintech 
Solar. 

Další plánované zasedání ZM proběhne v úterý 26. 3. 2019 od 17:00 hod v knihovně Domě 
přírody Českého lesa.  

Zasedání ukončeno v 19:45 hodin. 

Zapsal:  Martin FREI v. r. 

Ověřovatelé zápisu:  
 
 
František Čipera   ……………………  
 
 
Milan Toman  ……………………  
 
 
Jan Bozděch (starosta) …………………… 


